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§ 109 KFKS 2022/384 

Ramar och förutsättningar för att inleda upphandlingar av 
entreprenörer för Velamsunds ridanläggning 

Beslut 
Kommunstyrelsens stadsutvecklingsutskott föreslår kommunstyrelsen fatta följande beslut. 
 
Kommunstyrelsen beslutar att inleda upphandling av totalentreprenad för ridhus och stall 
samt inleda upphandling av utförandeentreprenad för hagmark vid Velamsunds ridanläggning, 
i enlighet med tjänsteskrivelse daterad den 12 maj 2022. 

Ärendet 
För att uppföra en ny ridanläggning i Velamsund behöver entreprenörer upphandlas. 
Upphandlingen föreslås omfatta rivning av befintliga byggnader, sanering av mark, byggnation 
av nytt stall och ridhus samt ridbana och att iordningställa hagmarken vid gårds centrum vid 
Velamsund. Byggentreprenaden föreslås genomföras som en totalentreprenad avseende ridhus 
och stall och som en utförandeentreprenad för hagmark. 
 
Anbudsgivarna föreslås lämna ett fast pris på entreprenaderna baserat på de handlingar som 
kommunen tar fram utifrån erforderliga utredningar samt framtagna funktionsbeskrivningar.  
Utvärderingsgrunderna föreslås vara bästa förhållandet mellan pris och kvalitet. 
 
Tiden för att färdigställa den nya ridanläggningen inklusive projektering är 18 månader. 
Tilldelningen planerar att ske i november i kommunstyrelsen och avtalen föreslås gälla från 
december 2022 till juni 2024. Tilldelningen av upphandlingen förutsätter att 
kommunfullmäktige beviljar investeringsmedel.  

Handlingar i ärendet 
Tjänsteskrivelse från enheten för bygg och anläggning m.fl. enheter daterad den 12 maj 202  

Yrkanden 
Johan Krogh (C) yrkade bifall till förslaget från enheten för bygg och anläggning m.fl. enheter. 
 
Henrik Unosson (S) yrkade, med instämmande av Christina Ståldal (NL) och Sidney Holm 
(MP), att ärendet kompletteras med ett villkor om kollektivavtal eller avtal i nivå med centrala 
kollektivavtal. 
 
Gunilla Grudevall-Steen (L) yrkade att tilläggsyrkandet skulle avslås. 
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Beslutsgång 
Ordföranden konstaterade först att det bara fanns bifallsyrkanden avseende förslaget från 
enheten för bygg och anläggning m.fl. enheter och fann att stadsutvecklingsutskottet hade 
beslutat i enlighet med detta förslag. 
 
Därefter ställde ordföranden tilläggsyrkandet från Henrik Unosson (S) mot avslag och fann att 
stadsutvecklingsutskottet hade avslagit yrkandet. 

Protokollsanteckningar 
Tomas Ottosson lät anteckna följande till protokollet för Vänsterpartiet.  
”Socialdemokraternas yrande på att upphandlingsunderlagen kompletteras med krav på 
kollektivavtal eller motsvarande är viktigt införa. Vänsterpartiet kommer yrka på det i 
kommunstyrelsen.” 
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